
 
 
 
Protokollsanteckning Bildningsnämnden 9/3 
 
Ang ärende 16 och 17 
 
Angående Pilekvisten, Klövern, Prästkragen och Änghögs förskola. 
 
Oppositionen i Bildningsnämnden ställer sig djupt skeptisk till behandlingen av ärendena 
med att avveckla ovanstående förskolor. I barnkonsekvensanalyserna, som gjordes långt 
efter beslutet tagits av M, KD o SD, framgår med all tydlighet att avvecklingen av förskolorna 
får stora negativa konsekvenser för barnen på dessa förskolor. Vi är mycket oroade över hur 
barnens framtid ska bli också med tanke på att det på föregående möte (9/2) togs en 
lokalrevision som sannolikt innebär att Örtagårdens förskola också ska läggas ner, dit det är 
tänkt att barnen från Pilekvistens förskola ska flytta. Det som också oroar oss är det avstånd, 
som föräldrarna väntas transportera sina barn. Det är helt orimligt att lägga ner så många 
förskolor inom samma område utan att ha direkta alternativ. Vi tycker inte att de styrande 
tagit någon hänsyn till det socioekonomiska perspektivet. 
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